
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Prepis 

zvukovej nahrávky 

 

 

 

Tento dokument obsahuje automaticky generovaný prepis 

zvukovej nahrávky, zaznamenanej počas zasadnutia                                     

Súdnej rady Slovenskej republiky.  

 

Prepis bol vytvorený pomocou špecializovaného softvéru  na rozpoznávanie 

reči. Napriek vysokej presnosti tejto technológie sa v texte môžu vyskytnúť 

drobné nepresnosti alebo chyby. 

 

Uvedený prepis slúži výlučne na informačné účely a nenahrádza oficiálnu 

zápisnicu a zvukový záznam zo zasadnutia Súdnej rady Slovenskej republiky. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Rečník 0  

Pokračujeme bodom 5 a to je vykonanie dohľadu nad spĺňaním predpokladov sudcovskej 

spôsobilosti o úspešných kandidátov na funkciu predsedu súdu. Uveďte prosím, do zasadacej 

miestnosti Radoslava Lacka, uchádzača na funkciu predsedu Mestského súdu Košice.  

Dobrý deň, vítam vás. V podstate sta.  

Rečník 18  

Dobrý deň, ďakujem.  

Rečník 0  

Sudca Radoslav Lacko úspešne absolvoval dňa 11. Septembra 2 0 2 4 výberové konanie        

na funkciu predsedu Mestského súdu Košice, ktoré sa uskutočnilo na ministerstve 

spravodlivosti Slovenskej republiky. Kontrolná komisia číslo 6 v spolupráci s kanceláriou 

Súdnej rady preverila, či naďalej spĺňate predpoklady sudcovskej spôsobilosti, mali ste 

možnosť oboznámiť sa s týmito podkladmi.  

Rečník 10  

Áno, mal.  

Rečník 0  

Som tu možnosť, chcete k nim niečo uviesť? Nie? Ďakujem, ďakujem pekne. Konštatujem 

teda, že kontrolná komisia číslo 6 jednomyseľne prijala návrh stanoviska, že už sudcu 

Radoslava Lacka nezistila, že by mal obchodné, majetkové alebo finančné vzťahy s osobami  

z prostredia organizovaného zločinu a nemala preukázané skutočnosti, ktoré by nasvedčovali 

tomu, že nespĺňa predpoklady sudcovskej spôsobilosti, ktoré dávajú záruku, že bude naďalej 

vykonávať funkciu sudcu. Riadne otváram rozpravu. Ľuboš Kunay.  

Rečník 3  

Kandidáta uchádzača o funkciu predsedu súdu poznám alebo vykonával? Dámy, nespýtať sa 

vzhľadom.  

Rečník 1  

Na.  

Rečník 3  

Realizovanú justičnú reformu a poprosím o stručné stanovisko, pretože kandidát vedel, dlho  

o tom rozprával, či sa osvedčil model Mestského súdu a aký počet sudcov má a či je 

riaditeľný tento konglomer.  

Rečník 21  

No budem sa snažiť vyhnúť čierno bielemu hodnoteniu a no ak chceme to zhodnotiť, pozitíva 

i negatíva tohto, dá sa povedať, podmienkach slovenskej justície, ojedinelého projektu 

a pokusu, tak na to bude potrebné ešte, aby prešiel dlhší čas, ale už teraz možno skonštatovať, 

že keď sme pripravovali to zlúčenie košických súdov, tak sme sa hlavne zamerali a hlavným 

naším cieľom bolo zachovať výkon súdnictva, aby to nebolo na ujmu, pardon, nebolo 

to na ujmu občanov. Takže po tej logistickej stránke spolu s mojimi kolegami, kolegyňami 



sme myslím, že tento proces zvládli a pokiaľ sa týka odpovede na túto otázku, či je ten súd 

riaditeľný, no je riaditeľný s tým, že vyžaduje si to od každého z nás, aj od mojich kolegov 

radových sudcov, bežných zamestnancov, aj od členov vedenia mojich podpredsedov, úplne 

nové prístupy niekedy, hej? T zn. že toto, na čo boli sme zvyknutí doteraz, tak musíme sa 

trošku aj inak na niektoré veci pozerať. Ono už to vyplývajú zo samotnej právnej úpravy, 

kedy v sedemp sedmičke našej ten Mestský súd Košice je aj takto definovaný s určitými 

osobitosťami, čiže napr. moji podpredsedovia majú disciplinárnu právomoc, výkazníctvo, 

dohľad v širšom rozsahu, ako napr. mali predtým.  

Ale čo sa týka samotného riadenia tohto súdu, stále hľadáme ten optimálny model, 

nehovorím, že sme ho už našli, ale približujeme sa k tomu, snažíme sa teda o to.  

Rečník 9  

Ďakujem.  

Rečník 0  

Martin Puchala.  

Rečník 10  

Ďakujem pekne za slovo. Ja len 2 vety, pripájam sa ku kolegovi, ku Dunajovi, pána doktora 

poznám, poznáme jeho robotu, ako dlhodobo riadil Okresný súd Košice 1. A teraz, keďže 

riadením tohto veľkého konglomerátu, tak mu držím palce, prihováram sa za to, aby sme ho 

ďalej posunuli.  

Rečník 0  

Ďakujem. Keďže do rozpravy nik nie je prihlásený, ukončujem rozpravu za neprítomnosti 

členky Súdnej rady Zuzany Čížovej, dávam hlasovať o návrhu uznesenia. Súdna rada 

Slovenskej republiky prijala v súlade s čl.  1 4 1 a ODS.  6 písmeno h Ústavy Slovenskej 

republiky na základe návrhu kontrolnej komisie číslo 6 Súdnej rady Slovenskej republiky 

a po vykonaní dohľadu podľa §  2 7 HC ODS.  1 zákona č.  1 8 5 z roku 2 00 2  Z. z. o Súdnej 

rade Slovenskej republiky v znení neskorších predpisov. Stanovisko Radoslav Lacko, úspešný 

uchádzač o výberovom konaní na funkciu predsedu Mestského súdu Košice, dodržiava 

povinnosť sudcu spĺňať predpoklady sudcovskej spôsobilosti, ktoré dávajú záruku, že funkciu 

sudcu bude vykonávať riadne. Hlasujme, prosím, teraz ďakujem. Hlasovalo všetkých 14 

aktuálne prítomných členov Súdnej rady Slovenskej republiky zahlasovalo 14. Proti nebol 

nikto, nezdržal sa nikto, uznesenie bolo prijaté. Držím palce, ďakujeme. 


